

**BORANG PERMOHONAN  
FESTIVAL INOVASI UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA (UTM) 2024****BAHAGIAN 1 : DEMOGRAFI INDIVIDU / KUMPULAN**

PERKARA	BUTIRAN YANG PERLU DIISI DAN DILENGKAPKAN OLEH PEMOHON		
<b>KETUA KUMPULAN</b>	<b>NAMA :</b> MUHAMMAD AIZI BIN MAT SALIM <b>JAWATAN :</b> Kumpulan A dan JUSA : 41 ke atas <b>NO. PEKERJA :</b> 10527 <b>EMEL :</b> aizi@utm.my <b>NO. TEL. BIMBIT :</b> 0197522792		
<b>MAKLUMAT AHLI KUMPULAN</b> (senarai semua nama ahli Kumpulan (sama sepertimana dalam Kad Pengenalan))	<b>NAMA AHLI KUMPULAN</b>	<b>KOD JAWATAN</b>	<b>NO PEKERJA/MATRIK</b>
<b>TAJUK PROJEK YANG DICADANGKAN</b>	VIDEO RASMI MAKMAL PERKHIDMATAN PPMU-MJIIT		

**BAHAGIAN 2 : MAKLUMAT PROJEK**

<b>NAMA KUMPULAN</b>	INNOVATE PPMU
<b>TARIKH KUMPULAN DITUBUHKAN</b>	
<b>NAMA PUSAT TANGGUNGJAWAB</b>	JABATAN TIMBALAN NAIB CANSOLOR (PENYELIDIKAN DAN INOVASI)
<b>RINGKASAN PROJEK</b>	Video rasmi Makmal Perkhidmatan bertujuan untuk mempromosikan perkhidmatan analisis sample penyelidikan kepada semua warga UTM dan juga syarikat luar yang berkenaan. Hasilnya diharapkan penambahan daripada peningkatan bilangan analisis sampel seterusnya dapat meningkatkan penjana pendapatan universiti.

**BAHAGIAN 3 : TAHAP KESEDIAAN TEKNOLOGI (TRL)**

<b>TAHAP KESEDIAAN PROJEK</b>	TRL 5 : Teknologi disahkan dalam persekitaran yang relevan (disimulasikan atau sebenar)
-------------------------------	---

**BAHAGIAN 4 : PERINCIAN**



1	<p><b>ORIGINALITY / KETULENAN</b> Describe the originality of your idea / Terangkan keaslian idea anda</p> <p>Storyboard video rasmi menerangkan tentang fungsi Makmal Perkhidmatan yang bertujuan meningkatkan visibality dan seterusnya mempromosikan perkhidmatan analisis sampel.</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
2	<p><b>PROBLEM STATEMENT / PENYATAAN PERMASALAHAN</b> Define the problem your project addresses / Nyatakan masalah yang ditangani oleh projek anda</p> <p>Tidak semua tahu mengenai kewujudan Makmal Perkhidmatan di UTM Kuala Lumpur</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
3	<p><b>TECHNOLOGY/ TEKNOLOGI</b> Explain the technology and potential IP status / Terangkan teknologi dan status harta intelek yang berpotensi</p> <p>Teknologi video berkualiti tinggi dan berkeupayaan untuk didaftarkan harta intelek</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
4	<p><b>APPLICABILITY / APLIKASI</b> Explain the applicability of your project to the sector / Terangkan kebolehlaksanaan projek anda kepada sektor</p> <p>Projek ini boleh dilaksanakan kepada semua sektor kerana melibatkan penghasilan video yang berkualiti tinggi</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
5	<p><b>INNOVATIVENESS / INOVASI</b> Describe how your project is innovative / Terangkan bagaimana projek anda adalah inovatif</p> <p>Projek Video rasmi ini merupakan satu cara yang lebih menarik untuk memaklumkan dan mempromosikan sesuatu selain daripada email dan surat menyurat. Video ini boleh dikongsikan pada semua platform media sosial terkini seperti facebook, instagram dan tiktok</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
6	<p><b>IMPACT / KESAN</b> Describe the impact of your project on the (sector/ university/ state/ national/ international level) Terangkan kesan projek anda kepada (sektor/ university/ negeri/ nasional/ internasional)</p> <p>Kesannya, capaian lebih mudah dan persembahan lebih menarik minat orang ramai.</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
7	<p><b>TEAMWORK / KERJASAMA PASUKAN</b> Describe the teamwork involved in your project / Terangkan kerjasama yang terlibat dalam projek anda</p> <p>kerjasama dari segi merancang storyboard, script narrator, susunan dan pemilihan pelakon, lokasi dan muzik latar belakang yang sesuai daripada semua</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>
8	<p><b>POTENTIAL MARKET / KEBOLEHPASARAN</b> Describe the potential market for your project / Terangkan pasaran potensi untuk projek anda</p> <p><b>LAMPIRAN :</b></p>

9

**COMMERCIALIZATION PLAN / PERANCANGAN PENGKOMERSILAN**  
Outline the commercialization plan for your project / Gariskan rancangan pengkomersialan untuk projek anda

LAMPIRAN :

## PERAKUAN DAN PENGESAHAN PENYERTAAN

### PERAKUAN PERMOHONAN

Semua maklumat yang diisi adalah benar, pihak BPO berhak menolak permohonan atau membatalkan tawaran pada bila-bila masa sekiranya keterangan yang dikemukakan adalah tidak benar.

Nama: **MUHAMMAD AIZI BIN MAT SALIM**

Email: aizi@utm.my

Tandatangan & cop:  
(Ketua Kumpulan)

Tarikh: 9/12/2024 11:59:35 PM

### PENGESAHAN KETUA PUSAT TANGGUNGJAWAB (PTJ)

(Diisi oleh pemilik utama projek)

Saya mengesahkan bahawa projek inovasi ini adalah **\*MILIK PENUH PTJ SAYA / ~~MILIK BERSAMA PTJ LAIN.~~**

Nama: **PROF. MADYA TS. DR MOHAMAD ZAKI BIN HASSAN**

Email: mzaki.kl@utm.my

Tandatangan & cop:  
(Ketua PTJ)

Tarikh: